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Vragen van de leden Jan Vos (PvdA), Dik Faber (ChristenUnie) en Van 
Tongeren (GroenLinks) aan de Minister van Economische Zaken over schade 
aan huurwoningen in Middelstum (ingezonden 17 oktober 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van berichtgeving over schade aan huurwoningen in 
Middelstum?1 

Vraag 2
Hoe kan het dat bij herstelwerkzaamheden zo veel schade is ontstaan? Dit is 
toch tegenstrijdig met elkaar? 

Vraag 3
Kan de conclusie worden getrokken dat de betreffende huurwoningen zijn 
vernield? 

Vraag 4
Is het waar dat er maandenlang stank was door problemen met de wateraf-
voer? 

Vraag 5
Is het waar dat het acht maanden heeft geduurd voordat dit simpele 
probleem kon worden opgelost door het Centrum Veilig Wonen (CVW)? Hoe 
kan dit? 

Vraag 6
Is het waar dat er sprake was van slordige afwerking en losliggende draden? 

Vraag 7
Is het waar dat er sprake is van grote losliggende bouten in de vloer? 

Vraag 8
Kunt u en de Nationaal Coördinator Groningen (NCG) met het Centrum Veilig 
Wonen (CVW) in overleg treden, teneinde deze storende problemen in 
Middelstum zo spoedig mogelijk op te op te lossen?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/168864/Bij-het-versterken-hebben-ze-ons-huis-vernield
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